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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XXIX/21 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 29 grudnia 2021 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 1055. 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz 

Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, Pani Anita Pośpiech – pełnomocnik Wójta Gminy 

Secemin do spraw Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Pan Zbigniew Matyśkiewicz – 

Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego oraz radni i sołtysi według załączonej listy 

obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 14 

Radni nieobecni – 1 (Pan Dariusz Grzesik) 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

5. Uchwalenie budżetu Gminy Secemin na 2022 rok: 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

- przedstawienie opinii RIO w Kielcach; 

- przedstawienie opinii stałych komisji Rady Gminy; 

- stanowisko Wójta w sprawie opinii i złożonych wniosków; 

- dyskusja nad projektem budżetu; 

- głosowanie projektu uchwały budżetowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2022-2028. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2026; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2021 rok; 

- wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawek opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
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jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym; 

- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie XXIX sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył XXIX sesję Rady 

Gminy Secemin. Powitał radnych, Pana Wójta, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji jest obecnych 14 radnych, jest spełnione 

kworum i sesja jest prawomocna. 

Ad.2. 

W punkcie tym Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad przesłany radnym. 

Pan Wójt zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

- w sprawie ustalenia dopłat do taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Secemin realizowanego przez Włoszczowski Zakład Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o.; 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby wprowadzany projekt uchwał umieścić w punkcie 

siódmym i poprosił radnych o przegłosowanie porządku obrad po zmianach.  

Radni jednogłośnie opowiedzieli się „za” przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

Imienny raport głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. 

Do protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy Secemin. 

Ad.4. 

W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności pomiędzy sesjami,  

a mianowicie: 

- 27.11. 2021 r. uczestniczył w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym jednostek gminnych 

OSP, na którym wybrano Zarząd Gminny OSP na najbliższą kadencję oraz udzielono 

absolutorium ustępującemu Zarządowi. 
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- 03.12.2021 r. została podpisana umowa na odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z firmą Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej sp. z o.o.  

z Włoszczowy, która przedstawiła najkorzystniejszą ofertę w przeprowadzonym postępowaniu 

przetargowym. 

Również w tym dniu w miejscowości Nagłowice odbyło się spotkanie przedstawicieli gmin: 

Nagłowice, Oksa, Słupia Jędrzejowska, Radków, Moskorzew i Secemin, na którym zostały 

omówione główne zadania, jakie powinny być ujęte we wspólnej Strategii Ponadlokalnej, które 

mają szansę na realizację w najbliższym okresie programowania. 

- 09.12.2021 r. uczestniczył w Kielcach w uroczystej gali podsumowującej „Ranking gmin 

województwa świętokrzyskiego”. Na 103 gminy województwa świętokrzyskiego nasza gmina, 

za okres 2019-2020 zajęła 28 miejsce. 

- 10.12.2021 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy „FUBIT” realizującej remont 

pomieszczeń tzw. „Starego Ośrodka Zdrowia”. Omówiony został zakres prac dodatkowych, 

który jest konieczny do realizacji tego zadania w odpowiednim standardzie. 

Tego też dnia rozpoczęto montaż domku zakupionego przez gminę dla sołectwa Wałkonowy 

Górne. Montaż zakończono 13 grudnia 2021 r.  

- 14.12.2021 r. podpisana została umowa z firma „DUKT” na realizacje zadania: „Zmiana 

nawierzchni i przebudowa drogi gminnej Secemin-Zwlecza-Kluczyce”. Zadanie to zostało 

podzielone na dwie części. Wartość zadania -przebudowa drogi na odcinku Secemin – 

Zwlecza o długości 460 mb wyniesie 189 421,00 zł. Natomiast zmiana nawierzchni drogi 

Secemin- Zwlecza na odcinku 1403,93 mb wyniesie 392 264,00 zł. Inwestycja ta ze względu 

na warunki pogodowe zostanie zrealizowana w przyszłym roku do dnia 29.04.2022 r. 

- 16.12.2021 r. miało miejsce spotkanie wójtów gmin należących do Świętokrzyskiej Rybackiej 

Grupy Działania z Zarządem tego Stowarzyszenia. 

- 22.12.2021 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami Rady Rodziców Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Żelisławicach w temacie perspektywy i warunków funkcjonowania  

tej placówki w najbliższych latach.  

Również 22 grudnia 2021 r.  podpisana została umowa z firmą MAD-Computer z Koniecpola 

na montaż monitoringu wizyjnego obejmującego obszar boiska zrealizowanego w ramach 

zadania pn.; „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Żelisławicach”. Całkowita wartość zadania wyniosła 22 100,00 zł, wysokość dofinansowania 

z Unii Europejskiej – 15 253,00 zł, natomiast wkład Gminy Secemin wyniósł 6 846,00 zł. 

W ramach zadania budowy boiska, wykonano nie tylko boisko, ale tez jego ogrodzenie oraz 

wyposażenie w sprzęt informatyczny. Ostatnim elementem tego projektu będzie montaż 
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monitoringu. Całkowita wartość projektu - 724 085,00 zł, dofinansowanie z UE – około pół 

miliona  złotych, wkład własny Gminy 224 314,00 zł. 

- 23.12.2021 r. podpisano umowę z firmą „Wilanka” na dostawę i montaż sprzętu TIK  

w ramach projektu: „Rozwój kompetencji kluczowych w Gminie Secemin” współfinansowanego 

z Europejskiego Funduszu Społecznego. Pan Wójt zaznaczył, że ze względu na brak sprzętu 

na rynku to zadanie zostanie za zgodą Urzędu Marszałkowskiego przesunięte na początek 

przyszłego roku. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący pogratulował Panu Wójtowi objęcia funkcji Prezesa Zarządu Gminnego 

OSP z terenu Gminy Secemin.  

Ad.5. 

W punkcie tym przystąpiono do uchwalania budżetu na 2022 rok. 

Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały budżetowej na 2022 rok wraz  

z uzasadnieniem oraz Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej. Regionalna Izba 

Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy Secemin na  

2022 rok. 

Przystąpiono do przedstawiania opinii stałych komisji Rady Gminy na temat projektu budżetu 

gminy Secemin na 2021 r. 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Edmund Nowak – Przewodniczący Komisji Finansów  

i Infrastruktury i powiedział, że w/w komisja nie wnosi uwag do projektu budżetu Gminy 

Secemin na 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan  Grzegorz Zalas powiedział,  

że pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Secemin na 2022 rok. 

Pan Andrzej Rajca powiedział, że Komisja Rozwoju, Bezpieczeństwa i Spraw Komunalnych 

jak i Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie opiniują projekt budżetu Gminy 

Secemin na 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Łukasz Baran powiedział, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu Gminy Secemin na 2022 rok. 

Następnie głos zabrała Pani Ewa Lis – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Promocji Gminy, 

Kultury, Sportu, Spraw Społecznych i Zdrowia, która powiedziała, iż Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu Gminy Secemin na 2022 rok. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wójtowi, który podziękował Komisjom za pozytywne 

zaopiniowanie budżetu gminy na 2022 rok. 
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Pan Przewodniczący stwierdził, iż dyskusja nad projektem budżetu odbyła się na posiedzeniu 

wspólnym Komisji stałych Rady Gminy Secemin i poprosił o przystąpienie do głosowania w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Secemin na 2022 rok. 

„Za” przyjęciem  uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Secemin na 2022 rok 

głosowało 14 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała 

Nr XXIX/242/21 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Secemin na 2022 rok. 

Pan Wójt podziękował radnym za pozytywne przyjęcie budżetu gminy Secemin  

na 2022 r. Złożył też podziękowania na ręce Pani Skarbnik za przygotowanie projektu budżetu, 

który w jego ocenie jest projektem bardzo ambitnym, który uwzględnia potrzeby społeczne i 

gospodarcze oraz możliwości finansowe gminy. 

Pan Przewodniczący również podziękował Pani Skarbnik za przygotowanie projektu budżetu 

Gminy Secemin na 2022 rok. 

O godzinie 940 do obecnych na posiedzeniu dołączył Pan Zbigniew Matyśkiewicz – 

Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego. Pan Przewodniczący przywitał przybyłego 

gościa. 

Ad.6. 

W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2028.  

Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

na lata 2021-2026 wraz pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat  

w/w uchwały. 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2022-2028 nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem  uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2022-2028 głosowało 14 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 
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Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała 

Nr XXIX/243/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2028. 

Ad.7. 

 Następnie przystąpiono do rozpatrywania kolejnych projektów uchwał ujętych  

w porządku obrad sesji.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 

2021-2026 mają charakter czysto porządkujący. Do budżetu wprowadzono po stronie zarówno 

dochodów jak i wydatków środki z subwencji ogólnej w kwocie 300 tysięcy zł na działania 

inwestycyjne w zakresie sieci wodociągowych oraz ponad 1 milion złotych na zadania 

majątkowe w zakresie infrastruktury kanalizacyjnej. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem  uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2021-2026 głosowało 14 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała 

Nr XXIX/244/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2026. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2021 rok.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów.  

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXVIX/245/21 w sprawie budżetu Gminy Secemin na 2021 rok. 

Następnie pani Kierownik Justyna Łochowska-Kucharek omówiła projekt  

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawek opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym. Powiedziała, że gmina jest już po przetargu. Firma do 
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odbioru odpadów komunalnych została wyłoniona. W związku z powyższym i należy ustalić 

stawki opłat. Pani Kierownik przedstawiła proponowane stawki, które zostały obliczone  

w oparciu o kwotę związaną z odbiorem, transportem i zagospodarowaniem odpadów 

komunalnych oraz o liczbę złożonych przez mieszkańców deklaracji. Podała stawki jakie będą 

obowiązywać mieszkańców w 2022 roku, i tak: odpady segregowane bez kompostownika – 

21,00 zł, odpady segregowane z kompostownikiem 19,50 zł oraz opłata 42,00 zł dla osób, 

które oddadzą odpady nieposegregowane, pomimo obowiązku segregacji. Są to stawki od  

mieszkańca miesięczne. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawek opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym głosowało 14 radnych. 

„Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała 

Nr XXIX/246/21 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty oraz stawek opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym.  

W dalszej części obrad przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

i Narkomanii na rok 2022. 

Głos zabrała Pani Anita Pośpiech pełnomocnik Wójta Gminy Secemin ds Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i wyjaśniła, że obowiązek podjęcia niniejszej uchwały wynika wprost 

z ustawy. Konsekwencją uchwalenia programu jest wydatkowanie środków finansowych 

pozyskanych z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych wyłącznie 

na zadania określone w programie i w kwotach w nich określonych. Do uchwały dołączony jest 

Preliminarz wydatków na zadania dotyczące profilaktyki na 2022 rok zawierający  sześć zadań 

na kwotę 75 000,00 zł.  
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Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022 

Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała 

Nr XXIX/247/21 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022. 

Następnie pani Justyna Łochowska-Kucharek odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia dopłat do taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Secemin realizowanego przez Włoszczowski Zakład Wodociągów i Kanalizacji 

sp. z o.o. Powiedziała, iż uchwała jest podejmowana w związku z koniecznością dopłaty przez 

Gminę Secemin do usługi zbiorowego odprowadzania ścieków od mieszkańców podłączonych 

do sieci kanalizacyjnej na terenie gminy Secemin. W przypadku gdy gmina nie dopłaci 

proponowanych w uchwale dopłat przedsiębiorstwu wodno-kanalizacyjnemu będzie problem 

z odbiorem ścieków. Przedstawiła dopłaty w podziale na 1 i 2 grupę taryfową  

w trzech okresach obowiązywania zatwierdzonych taryf dla zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Secemin. 

Pan A. Rajca pytał czy mieszkańcy, którzy posiadają szamba też będą mieli dopłaty, gdyż im 

też koszty się zwiększyły.  

Pani Kierownik wyjaśniła, że ustawa dotyczy zbiorowego odprowadzania ścieków i stąd 

konieczność podjęcia uchwały dla mieszkańców podłączonych do sieci kanalizacyjnej. Dodała, 

że dla właścicieli szamb była podejmowana uchwała odnośnie górnych stawek opłat,  

i przedsiębiorca odbierający nieczystości z szamb nie może wziąć za 1 metr sześcienny więcej  

niż jest zapisane w uchwale obowiązującej na terenie gminy Secemin. 

Pan Wójt dodał, że dopłaty do ścieków są podyktowane tym iż WZWiK zostały zobligowane 

do przyjęcia stawek, które nie mogą przekroczyć pewnych wartości, a nie mieszczą się  

w kosztach funkcjonowania zakładu. 

Więcej pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryfowych grup odbiorców usług 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin realizowanego przez 

Włoszczowski Zakład Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. 
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Przeciw” – 0 głosów  

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała 

Nr XXIX/248/21 w sprawie ustalenia dopłat do taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin realizowanego przez Włoszczowski 

Zakład Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. 

Jako ostatni rozpatrywano projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż w uchwale budżetowej jest zapis o udzieleniu pomocy dla Powiatu 

Włoszczowskiego na dofinansowanie dokumentacji projektowej przebudowy wiaduktu nad 

linią kolejową koło Ropocic. Aby Gmina mogła podpisać stosowną umowę  

z Powiatem Włoszczowskim niezbędne jest podjęcie przez Radę niniejszej uchwały. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów.  

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXIX/249/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Ad. 8  

W punkcie tym Pan Wójt odczytał pismo rodziców dzieci Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Żelisławicach skierowane do Wójt Gminy Secemin, Przewodniczącego 

Rady Gminy Secemin oraz Radnych Rady Gminy Secemin – w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  

Po odczytaniu pisma powiedział, że na spotkaniu z przedstawicielami Rady Rodziców 

przedstawił swoje stanowisko odnośnie funkcjonowania ZSP w Żelisławicach. Rodzice 

przedstawili swój punkt widzenia. Ustalono że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie  

z przedstawicielami Gminy, nauczycielami, personelem pomocniczym tej szkoły oraz  

z rodzicami uczniów w temacie jej dalszego funkcjonowania. Dodał, iż wnikliwie są 

analizowane, przeliczane wszelkie możliwe warianty, tak aby zadowolić obie strony. 

Pan Przewodniczący dodał, że praca samorządu polega na tym, aby optymalnie zaspokajać 

potrzeby mieszkańców, środkami takimi jakimi są do dyspozycji. Samorząd nie jest  
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nastawiony na zysk. Rodzice w piśmie sugerują, że mają obawy oddać dzieci do szkoły  

w Seceminie i przepiszą je do szkoły w Czarncy – Gmina Włoszczowa. Podkreślił, iż potrzeba 

rozmów, żeby znaleźć odpowiednie rozwiązanie, które zadowoli społeczeństwo.  

Część radnych stwierdziło, że w piśmie rodzice zastosowali szantaż.  

Do powyższego odniósł się radny Janusz Bartyzel, powiedział, że we wcześniejszych 

rozmowach na temat reorganizacji szkoły padły słowa o powstaniu oszczędności, które będzie 

można przeznaczyć na remonty dróg. Przypomniał też o tym, iż była mowa o tym, że po 

likwidacji szkoły w Woli Czaryskiej, gmina Radków zyskała ok. 2 miliony dotacji oświatowej, 

gdyż rodzice z terenu Czaryża i Woli Czaryskiej zapisali dzieci do szkoły  

w Radkowie. Podkreślił, że w Żelisławicach i Żelisławiczkach jest w budowie około  

20 domów i trzeba coś tym młodym ludziom zaoferować, nie tylko sklep. Wśród mieszkańców 

Żelisławic i Żelisławiczek jest zaangażowanie w sprawy lokalne. Poprosił, aby dać tej szkole 

szanse, gdyż perspektywy następnych lat są pozytywne. 

Pan radny Pudło pytał o jakie szanse chodzi. 

Pan J. Bartyzel odpowiedział, że w kolejnych latach są prognozy, że w szkole  

w Żelisławicach będzie więcej uczniów. Ponadto jest dużo młodych ludzi, małżeństw i jest 

szansa na więcej urodzeń. Poprosił, aby nie podejmować pochopnie decyzji, gdyż pieniądze 

pójdą za dziećmi do Czarncy, jak jest sugerowane w piśmie. Dodał, że każdy rodzic podejmuje 

sam decyzje, gdzie posyła dziecko do szkoły.  

Pan T. Pudło odniósł się do powyższego i powiedział, iż bulwersuje go zapis w piśmie mówiący 

o likwidacji szkoły, gdyż nie chodzi o likwidację, lecz o reorganizację – przeniesienie 4 czy 5 

klas  do szkoły w Seceminie. Trzy klasy i przedszkole póki co pozostaną w Żelisławicach. 

Pan Wójt powiedział, że temat dalszego funkcjonowania ZSP w Żelisławicach trzeba dokładnie 

omówić, przeanalizować na posiedzeniu komisji oświaty i budżetu. Zaznaczył, że widzi 

pozytywne rozwiązanie, pewien kompromis, który przedstawi w szczegółach  

w późniejszym czasie. 

Pan B. Wasik zaznaczył, że nie ma mowy o likwidacji tej szkoły i dodał, iż potrzeba spokojnych 

rozmów, aby znaleźć wspólnie rozwiązanie, które będzie dobre dla wszystkich.  

Następnie głos zabrał Pan Zbigniew Matyśkiewicz - przewodniczący Rady Powiatu 

Włoszczowskiego. Podzielił się informacjami ze szczebla powiatowego schodząc do gminy 

włącznie. Na wstępie poinformował o pozyskaniu środków na budowę drugiego etapu 

obwodnicy Włoszczowy na lata 2022-2025. Przekazał iż ma zapewnienie słowne  

o wykonaniu w roku 2022 dokumentacji i rozpoczęcie  remontu odcinka drogi wojewódzkiej nr 

795 na odcinku w Psarach. Omówił finansowy aspekt funkcjonowania Szpitala Rejonowego 

we Włoszczowie. Powiedział o pozyskaniu nieodpłatnie tomografu komputerowego, którego „ 
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nigdy powiat włoszczowski na własność nie posiadał”. Wspomniał  

o problemach związanych z brakiem obsady lekarskiej i pielęgniarskiej szpitala, zaznaczając, 

że są czynione wszelkie możliwe działania, aby tą sytuację zmienić na lepsze. Powiat, na mocy 

podjętej uchwały dofinansowuje naukę na 5 roku studentowi medycyny oraz studentce 

pielęgniarstwa, którzy zobowiązali się, że po skończeniu studiów podejmą pracę w szpitalu we 

Włoszczowie. Ponadto Zakład Doskonalenia Zawodowego od przyszłego roku uruchomi filię 

Wyższej Szkoły Przedsiębiorczości we Włoszczowie z wydziałem pielęgniarstwa – studia 

licencjackie i tzw. pomostowe. Zwiększono kontrakt ZOZ-u we Włoszczowie z 37milionów do 

45 milionów złotych. 

Pan przewodniczący Rady Powiatu przedstawił przygotowanie szpitala do przyjęcia chorych 

na COVID-19 i zachęcał do przestrzegania rygoru sanitarnego.  

Następnie omówił konieczność przebudowy wiaduktu kolejowego na drodze powiatowej  

w miejscowości Ropocice. Podkreślił, że wiadukt jest w bardzo złym stanie, gdyż zostały 

podmyte przez wodę elementy nośne konstrukcji i zapewne będą potrzebne duże nakłady 

finansowe na to zadanie. 

Nawiązał do przebudowy wiaduktu na drodze powiatowej Secemin- Bichniów, który został 

ukończony. Powiadomił o utwardzeniu tłuczniem drogi powiatowej łączącej Bichniów  

z Krzepicami oraz o realizacji w toku dokumentacji na zadanie budowy chodnika, poszerzenia 

drogi oraz budowy odwodnienia na ul. Jędrzejowskiej w Seceminie (biegnącej obok marketu 

DINO), tak aby spełniała „walory” drogi powiatowej. 

W dalszej części swojej wypowiedzi Pan Przewodniczący nawiązał do wykonanego remontu 

drogi powiatowej Wałkonowy Górne – Krzepin, który został odebrany. Podkreślił, iż zaskoczyła 

go jedna rzecz, dla której nie znajduje uzasadnienia - dlaczego nie było zgody mieszkańców 

na położenie nawierzchni tej drogi  przebiegającej przez część miejscowości Krzepin  

w kierunku Bebelna. Podkreślił, że był tam obecny ze Starostą, Wicestarostą dyrektorem 

Zarządu Dróg i takiej kuriozalnej sytuacji nigdy nie widział. Zmiana nawierzchni drogi na 

odcinku biegnącym przez miejscowość Krzepin w kierunku Bebelna mogła być zrobiona,  

a poprzez ten sprzeciw nie została wykonana. 

Następnie Pan Z. Matyśkiewicz podzielił się informacjami na temat innych inwestycji 

drogowych min. wyremontowanego 1600 metrowego odcinka drogi powiatowej Wola Czaryska 

– Ojsławice. Poruszył temat planowanej przebudowy drogi Kuczków – Koniecpol ok. 1 km. 

Podkreślił, że w temacie przebudowy drogi były uzgodnienia z mieszkańcami odbyło się pięć 

spotkań z mieszkańcami, dwa razy byli projektanci, którzy omawiali wszystkie szczegóły.  

W styczniu 2021 r. została podpisana umowa. Dodał, że Powiat zwrócił się do Wójta Gminy 

Secemin z prośbą o dofinansowanie dokumentacji projektowej przebudowy tej drogi, jednakże 

nie została ona rozpatrzone pozytywnie. Poinformował, że finansowanie tej drogi ma 
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pochodzić z Programu Polski Ład, z jednostki poza samorządowej oraz z Powiatu 

Włoszczowskiego, dlatego dziwi go sprzeciw ze strony Wójta Gminy Secemin. Odniósł się też 

do tematu likwidacji szkoły w Kuczkowie, która jego zdaniem została „zaorana” i pytał co się 

stało ze środkami z jej sprzedaży. 

W dalszej części swej wypowiedzi Pan Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego 

przekazał informację o zabezpieczeniu kłopotliwego przejazdu kolejowego w Woli 

Kuczkowskiej poprzez zamontowanie pełnego oznakowania z sygnalizacją świetlną, 

dźwiękową, rogatkami i oświetleniem oraz częściowe modernizacji drugiego przejazdu 

znajdującego się na drodze gminnej na tej samej linii kolejowej biegnącej w kierunku Lasów 

Państwowych. Poinformował o złożonym wniosku do Wojewody o dofinansowanie linii 

autobusowej Włoszczowa - Wałkonowy – Bichniów – Secemin. Z Secemina przez Zwleczę, 

Kuczków, Wolicę. Powrót przez Psary, Secemin do Włoszczowy w godzinach rannych oraz 

popołudniowych. Poruszył temat złożonych wniosków na dofinansowanie budowy hali 

sportowej przy Liceum Ogólnokształcącym we Włoszczowie oraz termomodernizację szpitala.  

Następnie Pan Z. Matyśkiewicz, odnosząc się do zasłyszanych wypowiedzi mieszkańców 

miejscowości Daleszec złożył oficjalną interpelację, by Gmina przystąpiła do wodociągowania 

przysiółków. Dodał, iż do tej miejscowości sprowadzają się młode rodziny, wykupują 

nieruchomości, budują budynki na nabytych działkach i jest wizja jej rozwoju. 

W dalszej kolejności głos zabrał radny Janusz Bartyzel, który pytał Pana Z. Matyśkiewicza czy 

są jakieś plany remontu ok. 1100 metrowego odcinka drogi powiatowej Wymysłów – 

Żelisławice oraz czy zapadły decyzje w sprawie złożonego wniosku o wyznaczenie przejścia 

dla pieszych na drodze w Żelisławiczkach przy krzyżówce w stronę dworca kolejowego. 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że wspomniana droga nie była omawiana 

podczas planowania budżetu na 2022 rok, ale jeżeli będą interpelacje ze strony radnych to 

będą wprowadzane zmiany do budżetu. Zapewnił, że temat przejścia dla pieszych zostanie 

poruszony na spotkaniu dotyczącym spraw naszej gminy i jest możliwy do zrealizowania.  

Do części wypowiedzi Pana Z. Matyśkiewicza odniósł się Pan Wójt, który zaznaczył, że 

przebudowa drogi wojewódzkiej nr 795 ruszyła dzięki staraniom radnej wojewódzkiej - pani 

Jolanty Tyjas i jego. Zaznaczył, że  Gmina Secemin partycypuje w kosztach przebudowy tej 

drogi poprzez dofinansowanie dokumentacji projektowej i pytał ile Powiat dołożył do tej 

inwestycji. Podkreślił, że szkoła w Kuczkowie nie została „zaorana”, lecz obiekt został 

sprzedany i będzie służył społeczeństwu. W tej części gminy wykonano szereg inwestycji, min. 

wymieniono zadaszenie remizy w Kuczkowie, zbudowano wodociąg Dąbie-Cegielnia, 

zbudowano łącznik wodociągu Secemin – Zwlecza. Pan Wójt podkreśli, że na obecną chwilę 

przebudowa drogi w Kuczkowie mija się z celem, gdyż jest tam planowana budowa kanalizacji. 

Gdy zostanie w pierwszej kolejności przebudowana droga, a później będzie robiony projekt 
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kanalizacji to będzie on droższy. Również wykonanie sieci będzie droższe, gdyż trzeba będzie 

część tej drogi zdemontować, a później odtworzyć. Zdaniem Pana Wójta przebudowywanie tej 

drogi w najbliższym czasie oraz budowanie chodnika,  

a w dalszej kolejności rozbieranie go, budowanie kanalizacji i ponowne  układanie nosi 

znamiona niegospodarności. 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu jeszcze raz nawiązał do sprzedaży szkoły w Kuczkowie, 

która była budowana przez okolicznych mieszkańców. 

W dalszej części posiedzenia głos zabrał Pan Henryk Lech – sołtys wsi Żelisławice i zadał 

pytanie panu Przewodniczącemu Rady Powiatu odnośnie stopnia realizacji petycji podpisanej 

przez ok. 300 mieszkańców skierowanej do Powiatu odnośnie budowy chodnika przy drodze 

powiatowej w Żelisławicach. Poinformował, że  dostał ze Starostwa pismo, iż chodnik nie może 

być wykonany, a tą drogą i poboczem nie da się iść. Pan sołtys pytał też czy wspomniana 

przez radnego J. Bartyzla droga powiatowa Żelisławice – Czarnca będzie remontowana  

i regulowana, gdyż przebiega w prywatnych działkach. 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że nie ma wiedzy na temat regulacji stanu 

posiadania dróg powiatowych, lecz postara się udzielić odpowiedzi panu sołtysowi po 

uzyskania danych z wydziału geodezji, w ciągu najbliższego tygodnia. Dodał, że łączna 

regulacja stanu posiadania dróg powiatowych na koniec roku 2020 sięgała ok. 40%. Natomiast 

jeżeli chodzi o chodnik, to Pan Starosta udzielił odpowiedzi, jako Przewodniczący Zarządu i 

zapewne posiadał wiedzę w tym temacie.  

Pan Marian Gawlikowski – sołtys wsi Celiny pytał w temacie dofinansowania przez Powiat linii 

autobusowej Celiny – Włoszczowa, Włoszczowa - Celiny. 

Pan Z. Matyśkiewicz odpowiedział, że wniosek w tym temacie został złożony i jeżeli będzie 

dofinansowanie to linia będzie uruchomiona. 

Pan Bogdan Wasik zaznaczył, iż  pomiędzy samorządowcami powinien być dialog. Dodał, że  

do Powiatu są wysyłane zawiadomienia o planowanych sesjach Rady Gminy Secemin. Kiedyś 

do niego też przychodziły zawiadomienia o planowanych sesjach powiatowych. Dziś takie 

informacje do niego nie docierają i nie ma wiedzy na temat tego co się dzieje  

w Powiecie. 

Pan Wójt nawiązał do wypowiedzi Pana Z. Matyśkiewicza na temat remontu drogi powiatowej 

w Kuczkowie i powiedział, iż nie dostał żadnej informacji na temat spotkania w tej sprawie z 

mieszkańcami. 

Do wypowiedzi pana Wójta odniósł się Pan T. Pudło i zaznaczył, że on osobiście na sesji 

zgłaszał temat remontu tej drogi. 
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Pan Wójt uściślił, iż nie wiedział o zebraniach z mieszkańcami, w tym temacie. Dodał, że 

kolejność wykonania inwestycji powinna być logiczna. 

Radny Edmund Nowak powiedział, że w  sprawach dotyczących zarówno gminy, jak  

i powiatu, takich jak planowana przebudowa drogi powinna być odpowiednia współpraca 

pomiędzy samorządami. 

Radny Grzegorz Zalas zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu i stwierdził, że 

Przewodniczący jest mieszkańcem naszej gminy,  wiedział o planowanej budowie kanalizacji 

w Kuczkowie i mógł odwlec remont drogi. 

Pan Wójt powiedział, że w planach była budowa kanalizacji w Międzylesiu, następnie 

wykonanie dokumentacji projektowej budowy kanalizacji dla Kuczkowa, Woli Kuczkowskiej  

i Wolicy, a w dalszej kolejności budowy kanalizacji w Kuczkowie, a później  

w Żelisławiczkach. 

Pan Z. Matyśkiewicz powiedział, że przebudowa drogi w Kuczkowie została wprowadzona do 

budżetu na 2021 r. w końcówce roku 2020. Zabezpieczono środki na wykonanie dokumentacji 

projektowej. Następnie odbyły się spotkania z projektantami tej drogi i nie sądzi, żeby znalazł 

się ktoś kto o tych spotkaniach nie wiedział. Okazał swoje zdziwienie faktem, iż wójt sprzeciwia 

się wykonaniu na terenie Gminy Secemin inwestycji wartej ok.  

4 miliony zł. 

Pan Wójt powiedział, że jego zdaniem 2 miliony z tych środków zostanie zmarnowane. 

Pan B. Wasik przerwał toczącą się dyskusję i złożył obecnym na Sali życzenia noworoczne. 

Ad.9. 

 W punkcie tym Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany 

i zamknął XXIX sesję Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:        Przewodniczący: 

Anna Kraszewska       Przewodniczący Rady Gminy 

mgr Bogdan Wasik 
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